
   

 

Vragen Commissie Economie 26 januari 2024  
 

Vragen Björn Schutz (VVD), over E-mail gemeente Reimerswaal van 4 oktober 2023 over NS problematiek binnen 
Zeeland – 369808, agendapunt 6 

 

Vragen Commissie Economie Antwoorden  

1. Wat is de aanleiding van de storingen? Ligt de oorzaak over het algemeen bij de 
dienstverlening van de NS of bij de kwaliteit van het spoor en installaties bij ProRail, gezien 
de inhoud van de tevens bijgevoegde ‘brief 107 - Brief GS van 22 december 2023 over 
Verzakkingen spoor- aanbieding antwoordbrief ProRail - 390990’? Of een combinatie 
ervan?  

NS heeft aan gegeven dat NS het afgelopen jaar (2023) meer te maken 
heeft gehad met het uitvallen van treinen. Dit werd in de afgelopen 
periode m.n. veroorzaakt door de vele werkzaamheden. Op de Zeeuwse 
Lijn zelf, maar bijvoorbeeld ook op Rotterdam, Dordrecht-Roosendaal en 
Breda. Hierdoor moest NS veelvuldig terugvallen op de dienstregeling 
zoals die ook in het weekend rijden, zonder snelle Intercity. Bovenop de 
planmatige afschaling zijn er in de afgelopen periode helaas ook treinen 
ongepland uitgevallen. Dit wordt veroorzaakt door o.a. materieelstoring, 
infrastoring, personeelstekort of omdat de trein opgeheven moest worden 
omdat deze een te grote vertraging had. NS heeft bij de Provincie 
aangegeven dat het aandacht heeft en zich maximaal in te spannen om 
de dienstregeling zoals gepland te rijden.  
 
In de laatste weken van 2023 zijn de verzakkingen de oorzaak geweest 
van de storingen.  

2. Gaan GS – ingedacht wat de gemeenteraad van Reimerswaal vraagt – gezamenlijk het 
gesprek aan met de NS?  

Begin februari zal een bestuurlijk overleg plaatsvinden tussen NS en de 
Provincie. Tijdens dit overleg zal de problematiek die benoemd wordt 
besproken worden met NS. NS zal gevraagd worden op korte termijn in 
gesprek te gaan met gemeente Reimerswaal.  
 
Daarnaast is NS gevraagd aanwezig te zijn tijdens het OZO 
Themaoverleg Mobiliteit. NS heeft aangegeven bereid te zijn op 28 maart 
aan te sluiten, zodat met alle gemeentelijke bestuurders kan worden 
gesproken. 

3. Zo ja, heeft het gesprek met de NS vanwege het tijdverloop wellicht reeds plaats 
gevonden? Wat is het resultaat daarvan? Zijn er toezeggingen ontvangen van de NS? Zo 
nee, waarom niet? 

Zie antwoord 2. 

 




